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§§ 145 Mötets öppnande 

Kai öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna. 

 

§§ 146 Föregående protokoll 

Protokoll 2020.11 godkändes.                                                                                                                                                                           

 

§§ 147 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

 

§§ 148 Ekonomi/Budget 

Ekonomin är god. Endast ett fåtal (av de som ska) som har lämnat in någon budget för 2021. De 
klubbar som har betalt tävlingsavgifter för 2020 och inte har begärt pengarna tillbaka, kommer att ha 
dessa avgifter till godo 2021. Avgifterna för 2021 är detsamma som 2020. 

 

 

Mötesprotokoll 2020.12 
2020-10-21 kl. 20.00 på Teams 

 
Närvarande: Kai Koivuranta  Ordf. 

Magnus Månsson Viceorf  
                             Liselott Schönström  Sekr  
                             Lennart Nielsen                Kassör   
Förhinder: Jenny Pålsson   
Ej närvarande: Mikael Angelin     
                Karin Leandersson SBF (fadder)
                                                                       
                              
  
  
 



 

§§ 149 Styrelsens rapporter 

Inget att rapportera 

 

§§ 150 Styrelsearbete – planering 

Konferens Syd, avtalet med Quality Hotel i Hyllie är påskrivet, skall bara kollas igen. Pappersarmband 
till mötesdeltagarna är klart.  

Tävlingar, tillståndsavgiften för 2021 är samma som 2020. 

Årsmöte 2021. SMK Hörby blir 60 år, vi uppvaktar på något sätt. Frågar vår hedersordförande om han 
kan göra det. Vi börjar förbereda handlingarna till årsmötet. 

 

§§ 151 SBF – information. 

Ordförandemöte för distriktsordförande 14/11-2020. Endast ordf är inbjudna, inga viceordf. 

Det går att söka bidrag från RF (kompensationsstöd för corona), info är skickat till alla klubbarna. 

Mail från P.Kurten och från M Berthling. 

 

§§ 152 DF –information/kommunikation 

Claes Elofsson har skickat en rapport från RF/SISU Distriktidrottsmöte 200903. 

 

§§ 153 Sportgren/SGA 

SGA i rally behövs, efter årsskiftet, Patrik Persson avgår. Förslag om att ha en kommite´  med 3-4 
personer, en som är sammankallande och som representerar distriktet som SGA. 

SGA i folkrace saknas. Förslag om att ha en kommite´ med 3-4 personer, en som är sammankallande 
och som representerar distriktet som SGA. 

SGA i racing saknas. Racingskolan bör se ut en som sammankallande (SGA) och kan också bilda en 
kommite, om så önskas. Tojje undersöker vidare. 

Det har framkommit önskemål om fler utbildare för tekniker, funktionärer och tävlande inom rally. 

Behövs fler som kan ge tävlingstillstånd. Tas upp på nästa möte. 

 

§§ 154 Utbildning 

Miljöutbildning i början av nästa år, blir vid tre olika tillfällen.  

Folkrace har önskat att det ska finnas någon som kan skriva ut vagnböcker i Blekinge. Magnus tar 
kontakt med Mats Olsson i TMK, för mer info. 

 



§§ 155 Idrott online/Hemsida 

Funkar bra. Uppdateringar sker snabbt. 

 

§§ 156 Inkommen post/skrivelser/framkommande 

Mail från RF. 

Kai har anmält sig till ordförandemötet 14/11. 

 

§§ 157 Ärendebank 

”Årshjulet” är snart klart. 

 

§§ 158 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir via Teams 11/11-20 kl 20. Karin Leandersson och valberedningen kommer att bjudas 
in. 

 

§§ 159 Mötets avslutande 

Kai avslutade mötet. 

 
 

Vid protokollet:     Justeras 

 

Liselott Schönström                   Kai Koivuranta 

 

 


